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Skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S) 

 
Utveckla Framtidens Hus! 
 

 
Vid besök med information om den planerade utformningen av Framtidens Hus i Husby 
och Rinkeby gavs en mycket intressant redovisning av den tänkta verksamheten. Den 
kommer att fylla ett stort behov med bra utvecklingsmöjligheter för ungdomarna. Det är 
bra ! 
  
Men, vi saknar ett inslag som vi vet att det också finns ett stort behov av. Det gäller en 
möjlighet för ungdomarna att också ha en plats att ses på för social samvaro där 
konstruktiva relationer kan utvecklas.  med möjlighet att se på tv för exempelvis fotbolls 
matcher  filmer olika spel osv Det är inte alltid som de vill delta i strukturerade 
aktiviteter utan de vill bara sitta tillsammans i lokalerna som Framtidens Hus förfogar 
över i Husby och Rinkeby. 
  
I den mån det krävs extra personalresurser för en komplettering av verksamheten är vi 
socialdemokrater redo att finna finansiering för detta. 
  


